
 

  

 

   
 

Minnesanteckningar 2021-12-03 

Samrådsmöte 

Samiska samrådsgruppen 

 

Närvarande: Åsa Baer, Carina Olofsson, Laila Stinnerbom, Sabina Baer, Karl-Johan 

Ottosson och Malin Blind 

 

1. Information om vad som sker och har skett i Vualtjeren saemien reereme tjielte/ 

Vilhelmina samiska förvaltningskommun 

- Teatern Begrav mitt hjärta vid Udtjajaur var till Vilhelmina den 29 oktober. Ca 55 

besökare. 

- Vi hade bokat språkcirkus till skolorna v.43, men det har nu meddelat att de inte 

kommer kunna genomföra sin turné i år. De återkommer med nya förslag på datum 

till nästa år.  

- Planerad familjespråkhelg 10-12 december i Staare, tillsammans med Krokoms 

kommun. Vi har 4 anmälda barn. Krokoms kommun har drygt 20 anmälda barn i 

åldrarna 3-10. Återigen är det ovisst om helgen kan genomföras enligt planer, då 

spridningen av covid ökat igen.  

- Barnens rajd är nu bokad till 11-25 februari. Den kommer att hållas på Folkets Hus i 

Vilhelmina. Lokal: Östgården. Planering pågår för att så många som möjligt ska få ta 

del av den på ett så bra sätt som möjligt. Samt att det ev blir något extra besök för de 

samiska barnen i samband med deras samiska undervisning.   

- Julla Majja, den samiska kulturbussen, besökte Saxnäs och Dikanäs under v.43. I 

Saxnäs var den till äldreboendet och skolan och i Dikanäs i alla fall till skolan. Det 

planerades väldigt nära inpå besöket. Det har beslutats om pengar för fortsatt projekt 

med samisk kulturbuss, men Sorsele kommer ta över huvudansvaret efter Storuman. 

Tjänster kommer att annonseras ut, då både projektledare och projektmedarbetare valt 

att sluta.  
- Det arrangerades en samisk förskolekonferens i Umeå i början av november. Planen 

var att rektorerna skulle åka. En av dem fick förhinder och platsen fylldes då med 

personal från förskolan. Nu planeras för ett möte med samisk förvaltningskommun, 

Skogsbackens rektor och personal samt språkresurs för att utveckla Skogsbackens 

arbete.   
- Almanackan för 2022 är snart på tryck. De sista bilderna håller på att tas fram. 

Annonsering sker på facebook när de finns färdiga.  
- Malin var inbjuden till chefsforum den 18 oktober för att berätta om samisk 

förvaltningskommun och handlingsplanen för samiskt förvaltningsområde. Därefter är 

det flera verksamheter som hör av sig med olika frågor; endel vill veta mer och många 

funderar på översättningar.  
- Inventeringen är pågång, men kommer att ske först efter årsskiftet. Jobb med 

webenkät och formulering av frågor pågår.  
 

 

2. Inköp 



 

  

 

   
 

- Det kommer finnas utrymme för en del inköp i slutet på året.  

Förslag vi tagit fram är: lekrenar för utomhusbruk till förskolorna, MiniLavvu för 

 inomhusbruk till förskolorna och i samarbete med kostenheten har vi ett förslag 

att köpa in en hel styckad ren vardera till äldreomsorgen i Saxnäs och Dikanäs.  

Beslut: Vi köper in en ren vardera till förskolan Skogsbacken, Rävlyan och        

Fjällripan. Dessa kommer att levereras och monteras till våren. Vi köper också in en 

ren till köket till vardera äldreboende Saxnäs och Dikanäs.  

 

3. Övriga frågor 

- 6e februari, Det är svårt att veta vilka aktiviteter och sammankomster som går att 

genomföra i februari. Vi kommer sams om att ordna gemensamt fika i Vilhelmina och 

vardera fjälldal om läget tillåter. Vi håller kontakt när det närmar sig.  
 

Nästa möte: Måndag 14 februari kl.10-12 (om möjligt ses vi på Folket Hus, Vilhelmina, 

annars digitalt via Teams)  

 

/ Malin Blind 


